
 1 

Szám: 6/2010. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2010. február 18-án (csütörtökön) 17.00 órai kezdettel tartott rendkívüli üléséről 

 

 

Jelen lévő képviselők: dr. Dietz Ferenc polgármester, Kun Csaba alpolgármester, Dicső 

Zoltán, Fülöp Zsolt, Hajdu Gábor, Horváth Győző, Kiss Károly, 

Magyar Judit, dr. Pázmány Annamária, Szalay Fruzsina, Szegő 

András, Tolonics Gyula, Trenka István és Zakar Ágnes képviselők. 

 

 

Távol vannak:  Benkovits György, dr. Dragon Pál,  Hidegkuti Gergely és Radványi 

G. Levente képviselők.   

 

 

Hivatalból jelen 
van az ülésen:  dr. Kirchhof Attila aljegyző 

  

Tanácskozási joggal 

jelen van az ülésen:   dr. Dóka Zsolt jogtanácsos, Gerendás Gábor irodavezető, Szűcs 

Imréné irodavezető,  

 

Meghívott vendégek: A Szentendrei Uszoda és Szabadidő Központ működésével 

kapcsolatos előterjesztéshez:  

    Szántai Zsolt mb. ügyvezető 

    Bacsa Csaba mb. ügyvezető 

    Kecze Zoltán FB elnök 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 17.23 órakor a rendkívüli ülést megnyitja. Jelenlévő 

képviselők száma 14 fő, a Képviselő-testület ülése határozatképes.  

Ismerteti, hogy a Nyitott Kör Egyesülettel kötendő közművelődési megállapodás 

módosításáról szóló előterjesztés nem kerül napirendre, mivel visszavonták a kérelmüket.  

Sürgősségi indítványok is szerepelnek, melyek: 

- Pályázat kiírása városfejlesztési hatástanulmány és környezeti vizsgálat készítésére; 

- Szentendre, Radnóti M.u.6. sz. alatti Társasházak ÖKO Programban való részvétele; 

- Szentendre, Radnóti M.u.11. sz. alatti Társasházak által az ÖKO Program 

megvalósításához elnyert támogatás ÁFA növekedés miatti kiegészítéséről; és a 

- KEOP-7.2.1.2-2008-0019 azonosító számú támogatási szerződés módosításáról című 

előterjesztések.   

 

Szegő András képviselő: az ülés végére „Egyebek” című napirendet javasol. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: befogadja a javaslatot.  

Szavazásra bocsátja a Pályázat kiírása városfejlesztési hatástanulmány és környezeti vizsgálat 

készítésére című sürgősségi indítvány napirendre vételét: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 1771   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:26  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 4   22.22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a Szentendre, Radnóti M.u.6. sz. alatti 

Társasházak ÖKO Programban való részvétele című sürgősségi indítvány napirendre vételét:  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1772   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:26  
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Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 4   22.22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a Szentendre, Radnóti M.u.11. sz. alatti 

Társasházak által az ÖKO Program megvalósításához elnyert támogatás ÁFA növekedés 

miatti kiegészítéséről szóló sürgősségi indítvány napirendre vételét:  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1773   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:26  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 
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Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 4   22.22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a KEOP-7.2.1.2-2008-0019 azonosító 

számú támogatási szerződés módosításáról című sürgősségi indítvány napirendre vételét:  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1774   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 4   22.22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja egyben az előterjesztések napirendre 

vételét:  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1775   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 4   22.22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

 

N A P I R E N D  

 

 Sürgősségi indítvány a Pályázat kiírása városfejlesztési 

hatástanulmány és környezeti vizsgálat készítésére 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

 Sürgősségi indítvány a Szentendre, Radnóti M.u.6. sz. alatti 

Társasházak ÖKO Programban való részvétele 

 

 

 Sürgősségi indítvány a Szentendre, Radnóti M.u.11. sz. 

alatti Társasházak által az ÖKO Program megvalósításához 

elnyert támogatás ÁFA növekedés miatti kiegészítéséről 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

 Sürgősségi indítvány a KEOP-7.2.1.2-2008-0019 azonosító 

számú támogatási szerződés módosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester  

 

1.  Előterjesztés a Szentendrei Uszoda és Szabadidő Központ 

működésével kapcsolatban  

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester  
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2.  Előterjesztés „Uszoda a Szentendreieké” városi program 

kedvezmény rendszerének elfogadásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

3.  2010-2011-es gázévre vonatkozó gázszerződés megkötésére 

szolgáló felhatalmazás 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

4.  Előterjesztés a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásról dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

5.  Előterjesztés a Laczkó Erzsébet Ibolya közterület használati 

ügyében kötött egyezség jóváhagyásáról 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

6.  Egyebek  

 

 

 

 

 

Sürgősségi indítvány a Pályázat kiírása városfejlesztési hatástanulmány és 

környezeti vizsgálat készítésére 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: elmondja, hogy a településrendezési tervben rögzített 

lakóterületi fejlesztések témájában a fejlesztésben érintett telektulajdonosok és városi 

érdekvédők között mediációs eljárást kezdeményeztek, mely január 23-án volt. A következőre 

február 20-án kerül sor. A második forduló költségét a Városüzemeltetési, Környezet- és 

Műemlékvédelmi Bizottság nem szavazta meg. A Városvédő Koalíció levélben jelezte, hogy 

a második fordulónak akkor van értelme, ha bizonyos tanulmányok elkészülnek. Miután 

titoktartási nyilatkozatot írtak alá arról, hogy a témában nem nyilatkoznak, így a levélváltást 

csak azoknak a képviselőknek tudja megmutatni, akik azt aláírták.  

 

Magyar Judit Pénzügyi Ellenőrző Bizottság elnöke: a bizottság nem támogatta az 

előterjesztést, mert a költségvetést védendő nem szeretnék ha mos 300 EFt-ot kifizetnének.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a 300 EFt a korábbi volt, a mostani határozati javaslat egy 

tanulmány elkészítéséről szól.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: háromoldalú egyeztetésről lévén szó, az Önkormányzat álláspontját 

minden képviselőnek jogában áll ismernie, ezért a tájékoztatásnak nem látja akadályát, hiszen 

a képviselők esküt tettek. Módosító javaslata, hogy a határozati javaslat első bekezdésében a 

zárójeles részben szerepeljen még a „természeti értékek” is.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: befogadja a javaslatot. Kéri az Aljegyző urat, ismertesse a 

titoktartással kapcsolatos állásfoglalását.  

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: hatályos jogszabályok szabályozzák a képviselők titoktartási 

kötelezettségét. A mediáció nem jogszabályban kötött feladat – egyetértve Fülöp Zsolt 

képviselő úrral – a képviselőnek erre is kiterjed a titoktartási kötelezettsége. A tájékoztatást 

zárt ülésen javasolja, mivel vagyoni szempontokat érinthet.  
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dr. Dietz Ferenc polgármester: ügyrendben szavazásra bocsátja a zárt ülés elrendelését.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1776   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

 

17. 34 órától a tanácskozás zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv készül.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 17. 58 órakor a nyílt ülést megnyitja, jelenlévő képviselők 

száma 16 fő.  
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Sürgősségi indítvány a Szentendre, Radnóti M.u.6. sz. alatti Társasházak ÖKO 

Programban való részvétele 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1778   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 17:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 
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dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

67/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

1. hozzájárul, hogy az Önkormányzat a Szentendre, Radnóti M.u. 6. sz. alatti 

Társasházzal az együttműködési megállapodást megkösse, valamint annak alapján a 

jóváhagyott támogatási összeget (1.049.628,-Ft ) a Társasház részére átutalja, 

2. felkéri a polgármestert, hogy az átutalásról intézkedjék,  

3. felhatalmazza a polgármestert a megállapodás megkötésére. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

Sürgősségi indítvány a Szentendre, Radnóti M.u.11. sz. alatti Társasházak által az 

ÖKO Program megvalósításához elnyert támogatás ÁFA növekedés miatti 

kiegészítéséről 

Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: röviden ismerteti az előterjesztést.  

 

Magyar Judit Pénzügyi Ellenőrző Bizottság elnöke: a bizottság a II. határozati javaslat 

elfogadását javasolja.  

 

Kiss Károly képviselő: korábbi döntés értelmében az állami támogatáson felül a teljes 

összeget az Önkormányzat finanszírozza.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja az I.  

határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1779   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 18:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 
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Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Nem - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Szegő András Tart. - 

Trenka István Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

68/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

1. hozzájárul, hogy az Önkormányzat a Szentendre, Radnóti Miklós u. 11. sz. alatti 

Társasházzal az együttműködési megállapodást megkösse, valamint annak alapján a 

jóváhagyott támogatási összeget (1.215.118,-Ft ) a Társasház részére átutalja, 

2. dönt arról, hogy az időközben történt ÁFA emelésből adódó többletköltséget, melynek 

összege 75.719,- Ft. önkormányzati támogatásként biztosítja a kötvénykibocsátásból 

származó bevétel terhére, 

3. felkéri a polgármestert, hogy az átutalásról intézkedjen, 

4. felhatalmazza a polgármestert a megállapodás megkötésére, 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 
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Sürgősségi indítvány a KEOP-7.2.1.2-2008-0019 azonosító számú támogatási 

szerződés módosításáról 

Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megadja a szót. 

 

dr. Pázmány Annamária képviselő: kérdése, hogy a támogatási szerződés tartalmazza-e az 

építkezéssel kapcsolatos változásokat? 

 

dr. Weszner Judit pályázati referens: a határidőt és az elszámolást szeretnék módosítani.  

 

Radványi G. Levente képviselő: az I. határozati javaslatban szereplő határidő elírására hívja 

fel a figyelmet.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: köszöni az észrevételt. Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, 

szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1780   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 18:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 87.50 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 
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Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Szalay Fruzsina Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

69/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

1. felkéri a Polgármestert, hogy a KEOP-7.2.1.2-2008-0019 azonosító számú Támogatási 

Szerződés módosítását kezdeményezze a Közreműködő Szervezetnél, azzal, hogy az 

előkészítési munkák befejezésének határidejét 2010. december 31. napjában jelöli meg, 

2.  felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szerződésmódosítási eljárás során a szükséges 

nyilatkozatokat és a módosított támogatási Szerződést aláírja 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot:  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1781   Száma: 10.02.18/0/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 18:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

70/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

1. felkéri a Polgármestert, hogy a KMOP-4.3.2.-2008-0004 azonosító számú Támogatási 

Szerződés módosítását kezdeményezze a Közreműködő Szervezetnél,  

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szerződésmódosítási eljárás során a szükséges 

nyilatkozatokat és a módosított támogatási Szerződést aláírja 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

1.  Előterjesztés a Szentendrei Uszoda és Szabadidőközpont működésével    

kapcsolatban 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

 

A napirendipont tárgyalásakor az ülésteremben tartózkodik Szántai Zsolt mb. ügyvezető, 

Bacsa Csaba mb. ügyvezető és Kecze Zoltán az FB tagja.  
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dr. Dietz Ferenc polgármester: elmondja, hogy az előterjesztéshez képest új határozati 

javaslat került a Képviselő-testület elé.  

 

Tolonics Gyula képviselő: ügyrendben zárt ülés elrendelését kéri.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja az ügyrendi javaslatot.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1782   Száma: 10.02.18/1/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 18:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 68.75 61.11 

Nem 4 25.00 22.22 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Nem - 

Radványi G. Levente Nem - 

Szegő András Nem - 

Trenka István Nem - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 
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18.04 órától a tanácskozás zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv készül.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 19.24 órakor a nyílt ülést megnyitja, jelenlévő képviselők 

száma 16 fő.  

 

 

2.  Előterjesztés az „Uszoda a Szentendreieké” városi program 

kedvezményrendszerének elfogadásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megadja a szót. 

 

Horváth Győző Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság elnöke: a bizottság támogatja a 

javaslatot.  

 

Kun Csaba alpolgármester: a határozati javaslat 2. pontjának módosítását diktálja:  

„…felhatalmazza a Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottságot, hogy az „Uszoda a 

Szentendreiekért” program keretében megvalósuló támogatási keretek részletes 

felhasználásáról a következő ülésén átruházott hatáskörben döntsön.” 

Azért tartja fontosnak így megfogalmazni, mert a 27 MFt felhasználásáról nincs még pontos 

javaslat, és ugyanígy az iskolai úszásoktatásnál pontosítani kell. A 2,5 MFt-nál nincs 

probléma, mert az teljes mértékben finanszírozza a gyógyúszást. A vizilabda és az úszás 

sportág esetében az ütemezést meg kell határozni és az úszás esetében még azt is, hogy a 

különböző egyesületek milyen %-ban és hogyan kapjanak támogatást. Az egészségnapok 

program bizottsági ülésen merült fel, melynek az ütemezését és felhasználási lehetőségét – 

szentendreiek részére egyszeri alkalom vagy bérlet lehetősége – kell még meghatározni.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdezi Aljegyző úrtól, hogy befogadható-e a módosító 

javaslat? 

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: befogadható. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: befogadja a módosító javaslatot.  

 

Radványi G. Levente képviselő: nem tartja helyesnek, hogy amíg az uszodával kapcsolatban 

nem döntöttek, akkor az éves felhasználási keretről döntenek. A szentendrei lakosok 

úszásának támogatására javasolt 27 MFt-tal kapcsolatban kifogásolja, hogy úgy adják át 

bizottsági hatáskörbe annak elbírálását, hogy a felhasználás metodusát, kontrollját és a 

jogszerűségét sem döntötték el. Nem érti, hogy a soros testületi ülésen levett napirendi pontról 

miért kell most rendkívüli ülésen dönteni.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: válaszában elmondja, hogy azért vették le az elmúlt ülés 

napirendjéről a kérdést, mert Tolonics Gyula kérésére – amelyet egyhangúlag megszavazott a 
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testület – együtt tárgyalják az uszodával kapcsolatos előterjesztéssel. Kérdezi, hogy módosító 

javaslat volt-e a felvetés?  

 

 

Radványi G. Levente képviselő mikrofonon kívül válaszolja, hogy az a módosító javaslata, 

hogy a következő testületi ülésen tárgyalják az előterjesztést.  

 

 

dr. Pázmány Annamária képviselő: tudomása szerint csak a Pénzügyi, Költségvetési, 

Vagyongazdálkodási és EU Bizottsággal együtt teheti a Szociális, Egészségügyi és Sport 

Bizottság, mert 10 MFt alatt van meghatározva a hatásköre. Bizottsági ülésen felmerült, hogy 

a halmozottan mozgássérülteknek ingyen bérletet adnának, amelynek felmérését a következő 

bizottsági ülésig kellene elkészíteni. Jelzi, hogy néhány bérletről van csak szó.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: többször elhangzott már, hogy amit lehet adjanak át bizottsági 

határkörbe. Az elhangzott javaslat mindenképpen bizottsági hatáskörbe tartozik. Aljegyző úr 

állásfoglalását kérdezi.  

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: az SZMSZ bizottságra vonatkozó részét olvassa fel.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri olvassa fel Radványi G. Levente módosító javaslatát. 

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: a határozati javaslat 3. pontja: „a bizottság döntését követően 

felkéri a bizottság elnökét, hogy a Képviselő-testület soron következő ülésére terjessze elő 

bizottsági javaslatát.” 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a módosító javaslatot.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1787   Száma: 10.02.18/2/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:32  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 6 37.50 33.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 9 56.25 50.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 



 18 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Trenka István Igen - 

Kiss Károly Nem - 

Dicső Zoltán Tart. - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Tart. - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Horváth Győző SzEB elnök Tart. - 

Kun Csaba alpolgármester Tart. - 

dr. Pázmány Annamária Tart. - 

Szegő András Tart. - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Tart. - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megállapítja, hogy a testület nem támogatja a javaslatot.  

 

Kun Csaba alpolgármester: javasolja, hogy építsék bele a határozati javaslatba dr. Pázmány 

Annamária képviselő asszony javaslatát, hogy a Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság és 

a Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság együtt döntsön.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: SZMSZ alapján nincs 10 MFt-os határ, csak az 

egészségügyre vonatkozóan.  

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: úgy értelmezte, hogy csak a módosító javaslatról volt szavazás.  

 

Fülöp Zsolt képviselő: véleménye szerint a Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és 

EU Bizottság a keretben lenne illetékes, az pedig már el van döntve. A Képviselő-testület a 

bizottságot átruházott határkörben minden további nélkül egy alkalomra megbízhatja, ezért 

nem látja értelmét, hogy dupla bizottság döntsön. Azt viszont szeretné látni, hogy a döntés 

milyen elvek alapján történik. Legyen konzekvens a testület, ne keressen kibúvókat, hogy 

még másik bizottság is véleményezze.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: Alpolgármester úr módosító javaslatát bocsátja szavazásra, 

hogy a Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság a Pénzügyi, Költségvetési, 

Vagyongazdálkodási és EU Bizottsággal együtt döntsön.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1788   Száma: 10.02.18/2/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 
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Tárgya:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 56.25 50.00 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 6 37.50 33.33 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Nem - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Magyar Judit PEB elnök Tart. - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Szalay Fruzsina Tart. - 

Szegő András Tart. - 

Trenka István Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megállapítja, hogy a testület nem támogatja a javaslatot.  

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1789   Száma: 10.02.18/2/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 62.50 55.55 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 5 31.25 27.78 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Szegő András Nem - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Magyar Judit PEB elnök Tart. - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Szalay Fruzsina Tart. - 

Trenka István Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

72/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

- elfogadja a Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság javaslatát az „Uszoda a 

Szentendreieké” 448/2009. (XII. 17.) Kt. sz. határozattal elkülönített 65 millió Ft 

elosztásáról, mely a következő: 

 

 25 millió Ft iskolai úszásoktatásra, 

 2,5 millió Ft gyógy-úszás támogatására, 

 5 millió Ft vízilabda sportág támogatására, 

 5 millió Ft úszás sportág támogatására, 

 0,5 millió Ft egészségnapok támogatására, 

 27 millió Ft a szentendrei lakosok úszásának támogatására. 
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- felhatalmazza a Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottságot, hogy az „Uszoda a 

Szentendreiekért” program keretében megvalósuló támogatási keretek részletes 

felhasználásáról a következő ülésén átruházott hatáskörben döntsön. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Polgármester  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megköszöni a meghívottak megjelenését.  

 

 

 

Tolonics Gyula képviselő távozik az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 15 fő.  

 

 

 

3.  Előterjesztés a VSz Zrt által lefolytatott földgáz-kereskedelmi szerződés 

versenyeztetési eljárásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

A napirendi pont tárgyalásakor az ülésteremben tartózkodik Horváth József úr a VSz Zrt 

vezérigazgatója.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1790   Száma: 10.02.18/3/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:35  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

73/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testülete, a Városi Szolgáltató Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság alapító okirata V. 15/15. pontja alapján úgy dönt, hogy a VSZ Zrt. által 

lefolytatott földgáz-kereskedelmi szerződés versenyeztetési eljárás nyertesével – az EconGas 

Hungária Földgáz-kereskedelmi Kft., 1062 Budapest, Andrássy út 70. - a VSZ Zrt. a 

szerződést kösse meg, a mellékelt ajánlatban foglaltak szerint. 

 

Felelős:  Polgármester 

Határidő:  2010. május 30. 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 

 

4.  Előterjesztés a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

A napirendi pont tárgyalásakor az ülésteremben tartózkodik Kecskésné Sipos Andrea a 

Gondozási Központ vezetője és Kissné Pethő Ilona gondozásvezető.  
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dr. Dietz Ferenc polgármester: röviden ismerteti az előterjesztést. Megadja a szót a 

Gondozási Központ vezetőjének.  

 

Kecskésné Sipos Andrea a Gondozási Központ vezetője: elmondja, hogy a jelzőrendszeres 

házi segítségnyújtás  nem kötelező feladat az önkormányzatok számára. Véleménye szerint az 

idei évtől a kötelező feladataikra kell koncentrálniuk. A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 

pályázati rendszerbe került és miután már ez a második forduló, elég kevés pénz maradt, így 

bizonytalan a kimenetele. A rendszer biztonságos működtetéséhez biztos hogy többletforrásra 

lenne szükség. Megfontolandó, hogy ha az egész kistérséget bevállalják, akkor a gondozó 30 

perc alatt hogyan jut ki a távolabbi településre. Hétvégén lemérte és sehova nem jutott 30 

percen belül, ezért minimum két gondozónőre lenne szüksége. Jogi problémát is említ az 

időseknél kint lévő készülékekkel kapcsolatban, hiszen ha pályáznak és nem nyernek, akkor 

hogyan szedik vissza azokat, milyen sorrend alapján.  

Véleménye szerint a kötelező feladatokra kell koncentrálni, amely a jelen gazdasági 

helyzetben elég nagy probléma. Elsősorban nappali melegedő kialakítására szeretnének 

pályázni – amennyiben arra lehetőség lenne. Ez kötelező feladat és nagyon nagy igény lenne 

rá. Pillanatnyilag 12-14 hajléktalan van a Gondozási Központban napközben.  

Sikerült pályázaton nyerniük, így a Gondozási Központ épülete az idei évében akadálymentes 

lesz. A nappali ellátás szintén kötelező feladat, ott mintegy öt fővel tudnák bővíteni az 

ellátást. Szintén kötelező feladat a nappali házi gondozás, ahol a gondozóknak nincsenek meg 

a szükséges eszközeik. Ezek pótlása lenne most fontos – vérnyomásmérő, vércukormérő, 

lázmérő, stb. és szükség lenne szolgálati telefon biztosítására. Ugyanez vonatkozik a területi 

védőnők vonatkozásában is. Ha ezt a nem kötelező feladatot bevállalnák, akkor olyan költség 

is felmerül, hogy készenléti táskát kell biztosítani a gondozónőnek.  

Az említett akadálymentesítésre a nyári időszakban kerül sor, amikorra egy új helyszínt kell 

keresniük, mivel nem állíthatják le a feladataikat. Az összes étkeztetést, a házigondozást és az 

idősek nappali ellátását egy napra sem zárhatják be. Szükséges, hogy a befogadó 

intézménynek étkezője is legyen.  

Július 1-től kezdődik a kistérségi átadásuk, ez szintén komoly feladat. Jelzést kaptak a 

Közigazgatási Hivataltól, hogy módszertani ellenőrzést is kapnak.  

Köztes megoldásként javasolja – amennyiben a Kistérségi Iroda Vezetőjétől kapnak listát – 

hogy Szentendrén kiknek van jelzőkészülékük. Őket felkeresik az otthonukban és felajánlják, 

hogy akár házigondozásban részesítik, vagy étkeztetett legyen vagy nappali ellátásban 

részesüljön. Ezáltal az idős ember mindennapos ellátást kaphat.  

Elmondja még, hogy egy készülék ára 86 EFt + ÁFA, tehát nagyon nagy költséget jelentene. 

Az sem elhanyagolható, hogy a pályázat beadási határideje február vége, amikorra 

képtelenség azt elkészíteni.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megállapítja, hogy az elmondottak alapján bár pályázni nem 

tudnak, de az érintettek nem esnek ki a szociális hálóból, hiszen a házigondozás, étkeztetés 

meg tud valósulni.  

 

Trenka István képviselő: egy önkormányzat akkor tudja megmutatni jószándékát a lakosság 

az idősek, a fiatalok és nők felé, ha nekik olyan szolgáltatást tud adni, amely elvárható egy 

önkormányzattól. Ha valamiből visszafelé lépnek, attól rosszabb nincs. Egy idős embernek az 

a legfontosabb, hogy akkor legyen segítség, amikor arra a legnagyobb szüksége van. Az 

elmondottak alapján 100 db készülék 8-9 MFt-ba kerülne, ezzel szemben az uszoda kapcsán 

27 MFt-os úszáshozzájárulást szavaztak meg. Ennek a 100 embernek más segítsége nincs, 

csak ez a jelzőkészülék de miután megszűnt az állami normatíva, a város nem vállalja fel. 

Nagyon fontosnak tartja a feladatot az idősek szempontjából, mint például a 27 MFt-ot a 
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szentendrei úszni tudó városlakók szempontjából. Biztos abban, hogy a testület nem szavazza 

meg, de mindenképpen indulni kellene a pályázaton – ha nem is kistérségiben – de Szentendre 

vonatkozásában.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: felhívja a figyelmet, hogy nem a város adta le a feladatot, 

hanem az állam vette magához. Ezen kívül a Gondozási Központ vezetője részletesen 

ismertette, hogy a szociális hálóból senki nem esik ki, hiszen mindenki megkeresnek a 

házigondozással vagy étkeztetéssel.  

 

Trenka István képviselő: félremagyarázza Polgármester úr amit mondott. Ő azt mondta, 

hogy attól esnek el ezek az emberek, ami eddig meg volt – a jelzőrendszer. A városnak 

kellene felvállalni, hogy beleadnak 8,6 MFt-ot, 100 idős szentendrei jelzőrendszerének a 

megvásárlására. Nem vitatja, valóban az állam vonta el, és ez elég nagy baj.  

 

dr. Pázmány Annamária képviselő: bizottsági ülésen végigtárgyalták, és ott használható 

ötletek merültek fel. A térségben van esély, hogy akár a „Figyelj Rám” pályázni fog, tehát 

folytatja a feladatot. Ezen kívül a Máltai Szeretetszolgálat ajánlkozott ilyen szolgáltatásra – 

most megkeresik őket az ügyben. Ha mindezek nem jönnek össze, akkor egy olyan 

mobiltelefonos szolgáltatás bevezetését tervezik, amely ügyeleti szinten működik, így minden 

idős számára elérhető lesz.   

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: véleménye szerint az elmondottak megnyugtatóak lehetnek 

mindenki számára.  

 

Kecskésné Sipos Andrea Gondozási Központ vezetője: a készülékek árán felül az összes 

szakmai feladatot is meg kell oldani egy készenléti rendszerben – diszpécserközpont, 

hétvégén a gondozónő készenléti díja, mobiltelefon biztosítása a gondozónőnek és ennek 

költsége. Azt is elmondja, hogy egy ügyeleti rendszerben nem elegendő egy gondozónő, 

legalább kettőre van szükség, ami dupla bérrel jár. Ehhez még készenléti táskát is biztosítani 

kell, és a közlekedést meg kell oldani.   

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megköszöni a Gondozási Központ eddigi kiemelt munkáját. 

 

Horváth Győző képviselő: a Gondozási Központ munkatársai jelenleg is maximálisan 

ellátják feladatukat.  

 

Trenka István képviselő: ezt nem vitatta. Akkor lenne nyugodt, ha az a rendszer maradna 

ami eddig volt, kibővítve a Gondozási Központ Vezetője által elmondottakkal. Mindez 

beleférne a 27 MFt-ba.  

 

Horváth Győző képviselő: félreértés van. A gondozónők a saját mobiltelefonjuk alapján is 

kimennek, de vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy csinálják együtt, velük.  

 

dr. Pázmány Annamária képviselő: szerinte a telefon ingyen megoldható, ugyanez 

vonatkozik a kistérségi településekre is. Vérnyomásmérő, hőmérő filléres tétel.    

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri megfogalmazni Trenka István képviselő úr módosító 

javaslatát.  
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dr. Kirchhof Attila aljegyző: „… indulni kíván  a Szociális és Munkaügyi Minisztérium „A 

jelzőrendszeres házi segítségnyújtást működtető szolgáltatók befogadására és állami 

támogatására” című pályázatán a tartalékkeret terhére.”  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a 

módosító javaslatot.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1791   Száma: 10.02.18/4/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 12 80.00 66.66 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Szalay Fruzsina Igen - 

Trenka István Igen - 

Dicső Zoltán Tart. - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Tart. - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Tart. - 

Fülöp Zsolt Tart. - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Horváth Győző SzEB elnök Tart. - 

Kiss Károly Tart. - 

Kun Csaba alpolgármester Tart. - 

dr. Pázmány Annamária Tart. - 

Szegő András Tart. - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Tart. - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 
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dr. Dietz Ferenc polgármester: megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem támogatja a 

módosító javaslatot. 

Szavazásra bocsátja az eredeti határozati javaslatot:  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 1792   Száma: 10.02.18/4/0/A/KT 

Ideje: 2010 február 18 19:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 20.00 16.67 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kiss Károly Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula KVEUB elnök Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Tart. - 

Szalay Fruzsina Tart. - 

Trenka István Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

74/2010. (II. 18.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1. nem kíván indulni a Szociális és Munkaügyi Minisztérium „A jelzőrendszeres házi 

segítségnyújtást működtető szolgáltatók befogadására és állami támogatására” című 

pályázatán; 

2. felkéri a Gondozási Központ vezetőjét, hogy a szociális hálóból való kiesésük 

megakadályozása érdekében keresse fel a korábban jelzőrendszeres házi 

segítségnyújtásban részesült szentendrei lakosokat, és ajánlja fel a Gondozási Központ 

által nyújtott szociális ellátásokat. 

 

Felelős:  Polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

5.  Előterjesztés Laczkó Erzsébet Ibolya közterület-használati ügyében kötött 

egyezség jóváhagyásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

19.58 órától a Képviselő-testület zárt ülésen folytatja a tanácskozást, melyről külön 

jegyzőkönyv készül.  

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 19.59 órakor a nyílt ülést megnyitja, jelenlévő képviselők 

száma  15 fő.  

 

 

 

6.  Egyebek 

 

 

Szegő András képviselő: az ülés előtt megkapta a Városi Házirendet. A kiadványt nagyon 

hasznosnak tartja, de az elnevezését – házirend – nem. Javasolja esetleg a Városi információs 

füzet elnevezést. Azt látja, hogy a kiadványban annyi hirdetés van, hogy nem került az 

önkormányzatnak pénzbe.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: elmondja, hogy szponzorációból készült el a kiadvány. Az 

elnevezését senki sem kifogásolta eddig, pedig ezen a néven szerepelt a költségvetésben is. A 

cél az volt, hogy áttekinthető, információkat tartalmazó kiadvány kerüljön a városlakók 

kezébe.   
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Kiss Károly képviselő: neki tetszik a házirend elnevezés. Sok helyen lehet találkozni ilyen 

kiadvánnyal – kórházakban és más intézményekben is – tehát ez egy élő kifejezés.  

Többször interpellált a lakótelepen a közlekedés miatt. Sürgős bejárást és intézkedést kér.  

 

Trenka István képviselő: a képviselői fachban találta Náray úr levelét, amelyben sürgős 

intézkedést kér a szállodájával kapcsolatos parkolás ügyében. Hosszú évek óta tartó probléma, 

de az önkormányzati lakásokban ott lakók lehetetlenné teszik hogy használhassa az udvart. Az 

előző jegyző próbált intézkedni, de őt az ott lakók kizavarták. 

 

Kun Csaba alpolgármester: beszámol arról, hogy az ő fogadóóráján volt Náray úr, akinek 

most annyira rossz az ügymenete, hogy a képviselőkhöz fordult segítségért. Tulajdonjog 

szerint az udvar egy része az övé, de azt nem tudja használni, mert a lakóknak ott van a 

sufnijuk, rossz autójuk, stb. Az előző polgármestertől hallgatólagos beleegyezése volt, hogy a 

vendégek behajthattak a védett övezetbe, - nem büntették meg őket – de most a VSz Zrt-től 

kellene kedvezményes bérletet vásárolnia, de erre nincsen pénze. Végső megoldásként azt 

látja, hogy a belvárosban a szociális bérlakásokat megszüntetik, a Bogdányi utcára üzletet 

nyitnak és kialakítanak egy olyan rendet, ami mindenkinek előnyös. Ehhez viszont lakásokat 

kellene vásárolni, hogy ki tudják üríteni ezeket a frekventált helyeken lévő – Bogdányi utca, 

Fő tér, Dumtsa Jenő utca – szociális bérlakásokat, ez pedig pénz kérdése. A lakásalapból éves 

szinten néhány lakást kellene vásárolni, hogy ezt a mobilitást elősegítsék.   

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: tájékoztat, hogy nála volt Erdész László úr – az Erdész 

Galéria tulajdonosa – aki szintén kedvezményes parkolási lehetőséget kért a Duna-korzón 

lévő vállalkozóknak, mert a jelenlegi éves bérlet nagyon drága. Ígéretet tett, hogy a 

Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság megvizsgálja a kérést.  

 

dr. Dragon Pál képviselő: az üggyel kapcsolatban az a véleménye, hogy a jognak érvényt 

kellene szerezni mert szégyen, hogy majdnem két évtized telik el azóta, hogy Náray úr 

megvásárolta az ingatlant udvarostól, és nem használhatja. Szégyen, hogy a jegyzőt 

kizavarják.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri Aljegyző urat, hogy készítsék elő a kedvezményes 

parkolást az ott dolgozóknak is, a Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi 

Bizottság vizsgálja meg ezt, valamint a Jogi, Igazgatási és Ügyrendi Bizottság nézze meg azt, 

hogy jogilag mit lehet tenni az adott ügyben.  

 

Kun Csaba alpolgármester: azt javasolta Náray úrnak, hogy levélben írja le a problémát 

Polgármester úrnak, aki ezt nem akarja, mert akkor még rosszabb lesz a helyzet az ott 

lakókkal. Ebben a levélben a parkolására kért megoldást.  

 

Kiss Károly képviselő: kicsit értetlenül áll a levél előtt, mert ezt a helyzetet a 

Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság a parkolási rendelet kapcsán 

már egyszer végigtárgyalta. Akkor az a döntés született, hogy a panzió melletti kis utcában 

parkolhatnak ingyen, tehát a behajtási engedélyt kell megoldani.  

 

Szalay Fruzsina képviselő: szentendrei újságban olvasta, hogy Kriaszter Attila megnyerte a 

várossal szemben a munkaügyi pert. Kérdése, hogy igaz-e a hír. 

 

dr. Kirchhof Attila aljegyző: az ügyvédnő tájékoztatása szerint I. fokon nyerte meg a pert, de 

jogorvoslati kérelemmel fordul a Bírósághoz, tehát még nem jogerős a döntés. 
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dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén 20.12 órakor az ülést 

bezárja.  

 

 

 

 

K.m.f. 

 

dr. Dietz Ferenc                                                                                     dr. Molnár Ildikó 

polgármester                                                                                                   jegyző 

 

 

 

 


